
Zápisnica 

zo 7.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Borčice zo dňa 16.01.2020. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

PROGRAM: 

1. Otvorenie obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola uznesení zo 6.  zasadnutia OZ  

5. Návrh VZN č. 1/2020 o opatrovateľskej službe 

6. Odsúhlasenie projektovej dokumentácie – rozšírenie verejného vodovodu a kanalizácie 

v obci Borčice 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

1. Otvorenie  zasadnutia  

 

p. Starostka obce Ľubica Hasidlová privítala prítomných poslancov, skonštatovala, že obecné 

zastupiteľstvo je uznášania schopné. Poslanec p. Boris Bobot sa ospravedlnil – PN. Týmto 

dňom zaniká p. Borisovi Bobotovi poslanecký mandát, nakoľko podľa §25, odst. 2, písm. g, 

zák. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení – ak počas jedného roka sa nezúčastní ani raz na 

zasadnutiach obecného zastupiteľstva mandát poslanca zaniká.   

Nastúpenie náhradníka oznámi starostka obce Borčice do 15 dní po tom, čo prevezme 

a písomne sa vyjadrí nový poslanec, na úradnej tabuli obce a odovzdá nasledujúcemu 

poslancovi osvedčenie o tom, že sa stal poslancom obecného zastupiteľstva. 

p. Haliak – chcem sa spýtať či má obec schválený rokovací poriadok, ak áno chcel by som ho 

k nahliadnutiu. 

p. Starostka – obec rokovací poriadok nemá. V archíve sme zatiaľ žiaden nenašli. 

p. Haliak –navrhoval by som aby zasadla finančná komisia a následne aby bol vytvorený 

rokovací poriadok, ktorý by sme na budúcom zastupiteľstve vedeli schváliť. 

p. Srnec – tento bod môžeme zaradiť do diskusie. 

 

 



2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

 

P. Starostka dala o predloženom programe hlasovať. 

Za 4 – Srnec, Haliak, Sekula, Králiková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

 

UZNESENIE č. 56 

PROGRAM: 

1. Otvorenie obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola uznesení zo 6.  zasadnutia OZ  

5. Návrh VZN č. 1/2020 o opatrovateľskej službe 

6. Odsúhlasenie projektovej dokumentácie – rozšírenie verejného vodovodu a kanalizácie 

v obci Borčice 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

3. Určenie zapisovateľa  a overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice určila starostka obce poslancov: p. Andreja Haliaka a p. 

Danielu Králikovú. Písaním zápisnice poverila zamestnankyňu obecného úradu Janu Betákovú.  

4. Kontrola uznesení  zo 6. zasadnutia OZ  

 

p. Starostka predložila správu z kontroly uznesení zo 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 10.12.2019, kde boli prijaté uznesenia č. 45 až 55.  

 

Za 4 – Srnec, Haliak, Sekula, Králiková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

          

UZNESENIE č. 57 

Návrh uznesení bol prijatý. Ku kontrole uznesení Obecné zastupiteľstvo v Borčiciach berie na 

vedomie kontrolu uznesení č. 45 až 55 zo dňa 10.12.2019. 



5. Návrh VZN č. 1/2020 o opatrovateľskej službe 

 

Dňa 30.12.2019 bol vyvesený návrh VZN č. 1/2020 o opatrovateľskej službe na 

pripomienkovanie v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov. Pripomienky k tomuto návrhu neboli zaslané ani písomne ani elektronicky na 

adresy, ktoré boli uvedené v návrhu.  

p. Starostka – dala hlasovať za návrh všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2020 

o opatrovateľskej službe. 

 

Za 4 – Srnec, Haliak, Sekula, Králiková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

 

UZNESENIE č. 58 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2020 bolo prijaté.  

 

6. Odsúhlasenie projektovej dokumentácie – rozšírenie verejného vodovodu 

a kanalizácie v obci Borčice 

 

p. Starostka - bola vypracovaná predbežná cenová ponuka na projektovú dokumentáciu, dnes 

o 16,00 nám bola doplnená cenová ponuka o rozšírenie projektovej dokumentácie.  

p. Haliak – ja som dnes okolo 15:00 volal s Ing. Sádeckým a požiadal som ho o doplnenie 

projektovej dokumentácie, tak ako bolo s dohodnuté v decembri minulého roku. Ing. Sádecký 

sa mi ospravedlnil, že pozabudol na to ďalšie trasovanie. 

p. Starostka dala poslancom k nahliadnutiu pôvodnú projektovú dokumentáciu a následné aj 

novo vyžiadanú projektovú dokumentáciu a predložila aj cenové ponuky.  

Cena tohto projektu proti prvej verzii narástla o 5.100,00€ bez DPH. 

p. Starostka – navrhujem, aby sa dali vypracovať projekty na rozšírenie verejného vodovodu 

a kanalizácie na úseky Rudiny a ten úsek kde býva pán Dokupil. Tam kde sú jestvujúce už 

rodinné domy a ľudia potrebujú vodu a kanalizáciu. Tieto finančné prostriedky na vypracovanie 

projektu sme vyčlenili už v rozpočte. 

p. Srnec- trasovanie by bolo poza kaštieľ a pozemky pána Hlásneho?, tak aby to bol jeden 

okruh. 

p. Starostka – ja som za to , aby to bolo v lokalite Rudiny  len po koniec ulice ako sa potom 

odbočuje do uličky pri kaštieli. 

p. Haliak – toto nemusíme ani robiť, lebo tento návrh je len čiastkový. Na minulom 

zastupiteľstve sme to prejednávali a pred občanmi sme tvrdili že aj tam sa bude robiť projektová 

dokumentácia. Navrhoval by som aby sme počkali ešte rok, aby sa ušetrili peniaze v rozpočte 

a nech sa dá vypracovať kompletná projektová dokumentácia. Keď sme sa rozprávali minule 

tak sme hovorili, že by sa robila kanalizácia v časti Za parkany a následne aj voda a kanalizácia 



k novopostaveným domom, ktoré sú postavené za kaštieľom aby ten vodovod bol jeden okruh. 

Ľubka ty si za to, aby bol projekt iba na vodu a kanalizáciu na úsek Rudiny?  

p. Starostka – áno iba za tú časť 

p. Haliak – ja som proti tomu, aby sa to robilo iba čiastkovo. 

p. Starostka- urobíme aspoň niečo 

p. Savková – nebavili ste sa minule že to trasovanie, ktoré má pokračovať ide cez súkromné 

pozemky? 

p. Haliak – áno  bavili sme sa o tom. 

p. Srnec – bol oslovený spolumajiteľ pozemkov (p. Hlásny Miloš) a ostatní majitelia sa vyjadrili 

že nemajú problém s tým, aby to trasovanie vody išlo cez ich pozemky. 

p. Haliak – na minulom zastupiteľstve sme prejednávali kúpu pozemkov pod cestu v časti Za 

parkany, sme sa dohodli aby tam bol kúpený aj ten pozemok parc. C 372/22, k.ú. Borčice , kde 

sme navrhovali aby tam bolo rátané s prečerpávaciou stanicou na kanalizáciu. 

p. Haliak –navrhujem aby sa urobila komplet projektová dokumentácia, ktorá vychádza na 

25 000 Eur a nie len čiastková na časť Rudiny a pri p. Dokupilovi, kde je cena 15 000 Eur. 

   

Ak by sme dali vypracovať aj na inú lokalitu v obci Borčice, automaticky sa navýši suma za 

projekt.  

p. Haliak – ja som proti, navrhujem, aby sme počkali a radšej dali vypracovať projekt aj na 

Predluštie I, Za parkany a novopostavené domy za kaštieľom.   

p. Srnec – ja by som počkal a odsunul to na ďalšie zastupiteľstvo a oslovili by sme teda 

spoločnosti, ktoré sa tým zaoberajú a aj cez eurofondy by sme sa dali projekt preplatiť. 

p. Haliak – je otázne či sa máme zaoberať teraz týmto projektom, alebo počkáme do budúceho 

roka a vyčleníme viac financií už na celú obec. Ja by som splatil najskôr úver na cestu 

a chodníky a zobral by som úver na projekt.  

Hl. kontrolórka – nie je dobré, aby sa zobral úver na projekt.  

p. Srnec – ak by bol projekt pre chýbajúce časti obce a rozdelil by sa na  jednotlivé stavebné 

objekty, tak je dobré aby bola vypracovaná projektová dokumentácia na celú dedinu. 

p. Haliak – ak by sa cez eurofondy vyčlenili peniaze ja som za. 

p. Srnec – ja by som radšej počkal na vypracovanie celej dokumentácie, lebo projektant nám 

vysvetľoval že bude lepšie aby voda  bol jeden okruh a popri vode hneď urobiť aj kanalizáciu. 

p. Kraliková – nemôže sa stať to čo sa stalo keď sa teraz robila kanalizácia, že bola nedostatočná 

kapacita toho potrubia, lebo pribudli nové domy. 

p. Srnec - keď sme sa rozprávali s projektantom, tak nám sám povedal, že už to bude 

naprojektované  tak, aby tá kapacita bola dostačujúca podľa toho čo je schválené v územnom 

pláne obce. Preto je lepšie urobiť okruh, kvôli poruche aby sa dala odstaviť iba časť kde je 

porucha a ostatné časti budú fungovať tak aby ich porucha neovplyvňovala. 

p. Zigo – musí byť naplánovaná prečerpávacia stanica v lokalite Za parkany, nevyšlo by to 

samospádom cez tú uličku okolo kaštieľa? 

p. Haliak – áno musí tam byť tá prečerpávacia stanica, podľa projektanta by to samospádom 

nevychodilo výškovo. 

p. Janík – podľa mňa by bolo dobré urobiť ten projekt celistvý a nekúskovať to, tie lokality sú 

zahrnuté v územnom pláne a tá výstavba tam časom určite bude. 

 



Uvedený bod sa  presúva na ďalšie zastupiteľstvo na rokovanie. 

 

7. Diskusia 

 

Hl. kontrolórka – predniesla –  v Decembri som trochu pozabudla, tak až teraz predkladám plán 

kontrol na 1. polrok 2020 a požiadala poslancov OZ na schválenie. Čo bude aj súčasťou tejto 

zápisnice. 

 

Za 4 – Srnec, Haliak, Sekula, Králiková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

 

UZNESENIE č. 59 

Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2020 bol schválený. 

 

 

p. Srnec – ohľadne chodníkov by som sa chcel spýtať, či sa už pozeral niekto na projekt? Na 

základe podnetov som mal reklamáciu, či to bolo podľa projektu položené, kto to prevádzkoval 

danú zákazku, treba osloviť štatutára, aby sa spísala reklamácia. Čiže na základe sťažnosti 

občanov obce nás oslovili ako poslancov, aby sa daný chodník dal preskúmať, či je chodník 

podľa projektovej dokumentácie spravený a boli dodržané všetky náležitosti. Či už formou 

reklamácie alebo prizvania štatutárneho zástupcu na ďalšie jednanie, čo s daným chodníkom sa 

spraví, ako sa opraví aby to bolo v rámci doby reklamácie. Nakoľko môže namrznúť a stane sa 

úraz. Za chodníky je zodpovedný úrad. 

p. Starostka – som za a zároveň sa skontroluje stav novovybudovanej cesty a prípadné 

nedostatky budú riešené v rámci reklamácie.  

p. Srnec – treba sa opýtať aj na cestu Knápkovci a Hoštákovci. Či je poškodenie cesty z dôvodu 

kanalizácie alebo či je to keď robil Doprastav asfalt rekonštrukciu. 

p. Haliak – čo sa týka Knápkovcov  keď bola stará cesta, bola tam jama. Tí, čo robili kanalizáciu 

sa prispôsobili povrchu asfaltu ako bola stará cesta a prispôsobili sa povrchu. Na ďalší rok sa 

vyfrézovalo a bol tam položený nový asfaltový koberec a takisto sa prispôsobili tomu, čo 

predošlý rok  zaasfaltovali. Preto je tam tá jama. To nie je z dôvodu, žeby to sadalo. Bolo to zle 

urobené už, keď robili kanalizáciu a na ďalší rok, keď sa robili chodníky a druhá polovica cesty 

sa tomu len prispôsobili.  Tá ulica sa mala robiť naraz. A pred Hoštákovcami tam je problém 

asfaltu, ten asfalt tam nebol urobený zle, ale bolo to nekvalitne zhutnené a preto to sadá. 

p. Sekula – včera – dňa 15.01.2020 prebehlo stretnutie s p. Rezníkom, prosím o zapísanie aby 

ľudia vedeli toto stretnutie sa malo uskutočniť do konca roka 2019.  

p. Starostka – na stretnutí sme sa dohodli, že sa dá vypracovať znalecký posudok na budovu. P. 

p. Sekula - treba aby sa k tomu  vyjadrili aj občania Borčíc.  



p. Sekula - treba nachystať na ďalšie zastupiteľstvo kópiu zápisnice zo starého zastupiteľstva 

alebo uznesenie, kde  bolo odsúhlasené zbúranie drevenných unimobuniek, na ktoré sa 

odstránili. 

p. Haliak – malo by sa zvolať mimoriadne verejné zhromaždenie, keby sa ľudia mali vyjadriť 

a akých podmienok a či vôbec má význam kupovať tú budovu.  

p. Srnec – ešte nemáme stále doriešené, či tá stavba je neoprávnená. 

p. Sekula – bude dobre keď sa zvolá verejná schôdza, ľudia sa vyjadria či to odkúpime, alebo 

či sa dá pozemok pod budovou len do prenájmu. 

p. Haliak – poprosil by som, aby sa menovite uvádzalo v zápisniciach, kto začo zahlasoval. 

p. Starostka – áno od tohto zastupiteľstva sa to začne tak zapisovať. 

p. Starostka – ohľadne p. Borisa Bobota – doručí sa mu oznámenie o zániku mandátu a osloví 

sa p. Eva Suchánková, nakoľko je prvá náhradníčka pod čiarou s najvyšším počtom hlasov. 

p. Janík – môžem sa opýtať dokedy je doba prihlásenia sa na kanalizáciu? 

p. Starostka- doba na pripojenie sa na kanalizáciu je do konca roka 2021. 

p. Haliak – navrhoval by som zvolanie finančnej komisie a v spolupráci s p. Betákovou a 

finančnou komisiou sa  vypracoval návrh  rokovacieho poriadku, ktorý by bol predložený na 

schválenie na najbližšom obecnom zastupiteľstve. Navrhujem, aby v rokovacom poriadku bolo 

zakotvené, že sa bude s každého obecného zastupiteľstva vyhotovovať zvukový záznam, ktorý 

by bol archivovaný. Informoval som sa na to a majú to zavedené aj v iných obciach 

a mestách, bude to hlavne pre uľahčenie práce zapisovateľa. 

 

Záver 

 

p. Starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť na 7. zasadnutí obecného 

zastupiteľstva a ukončila rokovanie.  

 

          

                                                                                                           Ľubica Hasidlová 

            starostka obce 

 

Overovatelia:  

 

 

Andrej Haliak        ____________________ 

 

Daniela Králiková        ____________________ 

 

Zapisovateľka:  

             Ing. Jana Betáková           ____________________ 

 

 



UZNESENIA 

zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Borčice zo dňa 16.01.2020  

(56-59) 

 

UZNESENIE č. 56 

PROGRAM: 

1. Otvorenie obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola uznesení zo 6.  zasadnutia OZ  

5. Návrh VZN č. 1/2020 o opatrovateľskej službe 

6. Odsúhlasenie projektovej dokumentácie – rozšírenie verejného vodovodu a kanalizácie 

v obci Borčice 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

UZNESENIE č. 57 

Návrh uznesení bol prijatý. Ku kontrole uznesení Obecné zastupiteľstvo v Borčiciach berie na 

vedomie kontrolu uznesení č. 45 až 55 zo dňa 10.12.2019. 

 

UZNESENIE č. 58 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2020 bolo prijaté.  

 

UZNESENIE č. 59 

Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2020 bol schválený. 

 


